
The Ladies’ Ski Club is the oldest Women’s Alpine Ski Club in the world. 
It was founded in Mürren on 23rd January 1923 by the leading ski racers of the day, 

led by Mabel Lunn, encouraged by her husband Arnold Lunn, the alpine skiing pioneer.

COME AND JOIN US!

The Club is celebrating its 100th Birthday with a fun
1920S COSTUMED SLALOM RACE

on Monday 23 January, 10am 
in front of the Ski School in Mürren

The residents of Mürren and visiting tourists are invited to participate in this ‘fun’ race as 
competitors (ladies only) and bystanders, wearing 1920s costume, with historical ski poles 
if you have them.  Registration for participants is free and takes place from 9:30am in front 

of the Ski School in Mürren.  

There will be refreshments for participants and bystanders at the finish line.

The Ladies’ Ski Club was founded 100 years ago to encourage women to participate in skiing 
at the highest level. The Club continues that trailblazing spirit through its funding for British female 
snow sports athletes, including Olympians; encouraging younger athletes at the British Schoolgirls’ 
Races; and through participation in amateur ski racing for all women - no matter 
what their race experience! 

www.ladiesskiclub.org
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Der Ladies’ Ski Club ist der älteste alpine Frauenskiclub der Welt.
Er wurde am 23. Januar 1923 in Mürren von den damals führenden Skirennläuferinnen 

gegründet, angeführt von Mabel Lunn, ermutigt von ihrem Mann Arnold Lunn, 
dem Pionier des alpinen Skilaufs.

KOMM UND MACH MIT!

Der Club feiert seinen 100. Geburtstag mit einem lustigen
SLALOMRENNEN IN KOSTÜMEN DER 1920-ER JAHRE

am Montag, 23. Januar 2023, 10.00 Uhr 
vor der Skischule in Mürren

Die Einwohner von Mürren und ihre Gäste sind eingeladen, an diesem Rennen mitzumachen:

als Teilnehmer (nur Damen) oder Zuschauer in Kostümen der 1920-er Jahre mit historischen 
Skistöcken. Die Anmeldung für die Teilnehmer ist kostenlos und findet am Renntag vor der 
Skischule ab 9.30 Uhr statt. Im Ziel gibt es Erfrischungen für Teilnehmer und Zuschauer.

Der Ladies’ Ski Club wurde vor 100 Jahren gegründet um Frauen zu ermutigen, Skisport 
auf höchstem Niveau zu betreiben. Der Club setzt diesen bahnbrechenden Geist fort, indem 
er britische Schneesportlerinnen, darunter auch Olympiaikoninnen unterstützt und die jüngeren 
Sportlerinnen bei den British Schoolgirls’ Races durch die Teilnahme an 
Amateurskirennen fördert - unabhängig von ihrer Rennerfahrung.   

www.ladiesskiclub.org
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